

Community Liaison Team Leader-Damascus National-

قشمد-ي عم تجم لصاوت قيرف دئاق

Deadline:
28-09-2025

Contact person:
Ibrahim Ahmad Ismaeil

- Who we are

DanChurchAid (DCA) supports people in the world's poorest countries in their struggle for a dignified life and helps those whose lives are in danger. We intervene with humanitarian aid in disaster-stricken areas, provide long-term support through development aid in poor areas and promote initiatives to create a more equal and sustainable world.

We show leadership and continue a 100-year tradition of hope and action. DanChurchAid is active in Africa, Asia, the Middle East and Ukraine with a presence in 19 countries and works to achieve four global goals: Saving lives, building resilient societies, combating extreme inequality and Creating engagement. These goals reflect our work across humanitarian efforts, development and human rights.

Since 2015, DCA has been working in Syria through an integrated, multi-sectoral approach that aims to save lives and build resilient communities in rural areas, urban settings, and informal settlements.

DCA implements activities that include: rehabilitation of private houses, school rehabilitation, distribution of non-food items (NFIs), cash-for-work activities, protection services (psychosocial support, child protection, general/community protection including case management, cash for protection, awareness and prevention, and community protection networks), multi-purpose cash assistance, vocational training and technical education (TVET), and humanitarian mine action (risk education, survey, and clearance).

DCA combines mine action with humanitarian response to support vulnerable communities through a holistic, integrated, and adaptable approach to achieve the greatest possible impact.

- Positional Objectives

The Community Liaison Team Leader is responsible for leading and coordinating community engagement activities, including Explosive Ordinance Risk Education (EORE) and Non-Technical Survey (NTS), to support humanitarian mine action operations. This role ensures effective communication with local communities, accurate information gathering, and the promotion of safety practices to reduce risks associated with mines and explosive remnants of war (ERW).

We are seeking a Community Liaison (CL) Team Leader with strong leadership, problem-solving, and communication skills, local culture knowledge, and resilience in challenging conditions. Join us to raise awareness on explosive risks, engage communities, and help build safer environments for those most at risk

- P o s i t i o n O v e r v i e w

- Position: Community Liaison Team Leader
- Based in: Damascus
- Reports to: EORE/NTS Coordinator
- Number of positions: 2

- Key Responsibilities

1. Explosive Ordinance Risk Education (EORE):

- Lead the planning and implementation of EORE sessions in target communities.
- Develop and distribute educational materials to raise awareness about the dangers of mines and ERW.
- Coordinate with local leaders and stakeholders to facilitate EORE activities.
- Monitor and evaluate the effectiveness of EORE sessions and adapt strategies accordingly.

2. Non-Technical Survey (NTS):

- Coordinate and conduct NTS activities to collect information about suspected hazardous areas.
- Lead community meetings and interviews to gather data on mine/ERW contamination.
- Document and report findings using standardized forms and tools (e.g., IMSMA).
- Ensure accurate mapping and classification of hazardous areas based on community input.

3. Team Leadership and Coordination:

- Supervise and support community liaison team members in the field.
- Develop weekly and monthly work plans in coordination with project management.
- Ensure compliance with safety protocols and operational procedures.
- Facilitate training and capacity building for team members.

Place of Work:

NES

4. Reporting and Documentation:

- Prepare regular reports on EORE and NTS activities and submit them to relevant departments.
- Maintain accurate records of community engagement and survey data.
- Contribute to internal evaluations and lessons learned processes.

5. Community Relations:

- Build and maintain positive relationships with community leaders and members.
- Address community concerns and feedback related to mine action activities.
- Represent the organization in community meetings and local coordination forums.

- Job

Requirements

- A University Degree (Preferred criteria)
- Minimum of 2 years of experience in community engagement or humanitarian mine action.
- Strong leadership and communication skills.
- Familiarity with EORE and NTS methodologies and tools.
- Ability to work in challenging environments and travel to field locations.
- Proficiency in data collection and reporting.

- What we offer

- A very competitive salary package
- 2 days of paid annual leave per month
- Medical insurance coverage
- Training and capacity building opportunities, including access to internal learning resources.
- An interesting and challenging experience addressing humanitarian needs
- Skilled colleagues and comprehensive support
- A positive, respectful, and caring work environment where staff well-being is prioritized.

- How To Apply

- We are an equal opportunity employer and value diversity within our organization.
- All qualified candidates, irrespective of age, gender, race, religion, or ethnic affiliation, are encouraged to apply for the vacancy if they meet the requirements outlined above.
- The candidate must be ready to comply with our Code of Conduct, Staff Policy on Prevention of Sexual Exploitation, Abuse, and Harassment, and our Child Safeguarding Policy.

Please note that only short-listed candidates who meet the requirements will be contacted.

The closing date for applications is 28/09/2025

- نحن نم:

نم دعاسنو، ميريكا ايجل مهيس في ملال لود رقفا في صاخشال يا يس يد مظم ممدت معدل مدقنو، وبونم قطنم الي في عيناسنل ادعاسم لاب لخدتن. رطخلل نوضرم مه فدهت يتل تاردابم لعشنو، عريقفالا قطنم الي في عيمنتل عيراشم لال خ نم دمال ليوط. ممدتساو دلادع رثك ملال اع انب يل

في يا يس يد لمعت. لمعالو لمال نم ماع 100 ل دتم ي ادليقت لصاونو ودايقل رهطن فاده اعبرا قيقحتل عستو ولود 19 في دجاوتو، ايناركو او طسوالا قرشلل او اس او ايقيرف زيزعتو، ديدشال توافتل حفاكم، دومصلال ع لرداق تا عمتجم انب، حاورال ذاقن: ميمال عيمنتل او عيناسنل اباجتسال تالاجم في انلمع فادهال هذه سكعت. عي عمتجم لكراشم ل ناسنل قوقحو.

يل فدهي تا عاطقل ددعت لم اكمتم جهن لال خ نم ايروس في يا يس يد لمعت، 2015 ماع ذنم عيرضحل قطنم لالو عي في رل قطنم الي في دومصلال ع لرداق تا عمتجم انب و حاورال ذاقن عيئاوشعل تاميخم لالو.

داومل عيزوت، سرادم ل ليهات دواع، عصاخل لزانم لمي مرت: لمشت عطشن يا يس يد ذفنت عي امح، عي امح لال يسفنل معدل) عي امح ل تامدخ، لمعل لباقم دقنل عطشن او عيئاوشعل ري عي عوتل، عي امح ل دقنل، تالاجل اراد كلذ في امب عي عمتجم ل/معال عي امح ل، لطلال ب يردتل، صارغال ددعت م عي دقنل ادعاسم، (عي عمتجم ل عي امح ل تاكبشو، عي اقوالو (الازالو، حسم ل، رطاخلاب عي عوتل) عي ناسنل مالغال عزنو، عي نقتل ميلعلتلو ي نهمل عي عيضا ل تا عمتجم ل معدل عي ناسنل اباجتسال او مالغال عزن عطشن انب يا يس يد عمتجم نكمم رثا ربك قيقحتل في كتل لباقو لم اكمتمو لم اش جهن لال خ نم

- عي طول نم فدهل

لعافتل عطشنل عي سننو ودايقي نع اللوؤسم عي عمتجم ل لصاوتل قيرف دئاق نوكي لمعل تايللمع معدل عي نقتل ريغ حسم لالو تارجفتل رطاخلاب عي عوتل كلذ في امب، عي عمتجم ل، عي لعلل تا عمتجم ل عم لال عفل لصاوتل رودل اذه نمضي. مالغال حفاكم لالاجم في عي ناسنل

اياق ب و ماغلألأاب ةطبترمالم رطاخمالم نم دجلل ةمالسلال تاسرامم زيزعتو، ةقذب تامولعملال عمجو
برجلال تافلخم نم تارخفتمالم

- ةفيظولال نع ةماع تامولعمل

يعم تجم لصاوت قيرف دئاق : فيفيظولال يمسمالم

قشمد : لمعملال ناكم

ينقتال ريغ حسمالم/تارخفتمالم رطاخمب ةيعوتال قسنم : ىلإ ريراقتال مدقي

2 : رغاوشال ددع

- ةيسيئرل تايولوؤسمالم:

تارخفتمالم رطاخمب ةيعوتال

. ةفدهتسمالم تاغم تجمالم في تارخفتمالم رطاخمب ةيعوتال تاسلج ذيفنتو طي طخت ةدايق
تافلخم نم تارخفتمالم اياق ب و ماغلألأاب رطاخمب يعولال عفرل ةيفيقت ثت داوم عيزوتو ريوطت
برجلال

. ةيعوتال ةطشنأ ليهستل ةحلصمالم باحصأ ونيلي لمالم ةداقلال عم قيسيئنتال
جئاتنلل آق فو تايجه تارتمسالال ليدعتو ةيعوتال تاسلج ةيلاعف ميفيقتو ةعباتم

ينقتال ريغ حسمالم

هبتشمالم قطانمالم نع تامولعملال عمجل ينقتال ريغ حسمالم ةطشنأ ذيفنتو قيسيئنت
اهتولت ب

اياق ب/ماغلألأاب ثولت لوح تانايب عمجل تالباقمالم اراجو ةيعم تجمالم تاعامتجالال ةدايق
تارخفتمالم

(ةدحومالم تاودال او جذامنل مادختساب جئاتنل ميدقتو قيثوت

. عم تجمالم تالخد م ىلإ ادانتسا ةرطخال قطانملم قيقد فينصتو طئارخ مسر نامض

: قيسيئنتال او قيرفال ةدايق

. ناديمالم في مهمم دوي عم تجمالم لصاوتال قيرف اعاضأ ىلع فارشالال

. عورشمالم ةرادا عم قيسيئنتالاب ةيرهشو ةيعوبسأ لمع ططخ دادعإ

. ةيلغيشتال تاءارجلال ةمالسلال تالوكوتوربب مازتلالال نامض

. قيرفال اعاضأ تاردق انب و بيردتال ليهست

: قيثوتال او ريراقتال دادعإ

. ةينعمل ماسقالال اهم يدقتو ينقتال ريغ حسمالو ةيعوتال ةطشنأ نع ةمظنتم ريراقت دادعإ

. حسمالم تانايب و يعم تجمالم لعافتال ةطشنأل ةقيقد تالچس ىلع طافحال

. ةدافتسمالم سوردلال صالختساو ةيلخادلال تاميقيقتال في ةمهاسمالم

: ةيعم تجمالم تاقالعال

. عم تجمالم دارفأو ةداق عم ةيباجيا تاقالاع ىلع ظافحالو انب

. ماغلألأاب ةحفاكم ةطشنأب ةقلعتمالم هتاطحالمو عم تجمالم فواخم عم لماعتال

. ةيلعمل قيسيئنتال تايديتتمو ةيعم تجمالم تاعامتجالال في ةمظنمالم ليثمت

ةفيظولال تابلطتم

(لصفم رايعم) ةيعماج ةداهش ىلع لصاح

ةحفاكمب قلعتمالم يناسنالال لمعلال واي عم تجمالم لعافتال في نيئنتس نع لقتال ةربخ
ماغلألأاب

. ةيوقا لصتاو ةيذاقي تاراهم

. ينقتال ريغ حسمالو تارخفتمالم رطاخمب ةيعوتال تاودأو تايجه نمب ةفرعم

. ةيناديم عقاوم ىلإ رفسالو ةبعص تائيب في لمعلال ىلع ةردقلا

. ريراقتال دادعإو تانايبال عمج ةداجإ

همدقن ام

آدج ةيسفانت بتاور ةمزح

آيرهش ةعوفدم ةزاج ناموي

ةيبط ةينيمات ةيطغت

ةيلخادلال ملعتال دراوم ىلإ لوصولال لذ في امب ، تاردق انب و بيردت صرف

ةيناسنالال تاجايحتلال ةباجتسالال في ةرثؤمو ةيدجم ةينهم ةبرجت

لماش معدو ةرهم لمع الممز

نيظومالم ةيهافرب متهتو ةمرتحمو ةيباجيا لمع ةئيب

ميدقتال ةقيرط

. انتمظنم لخاد عونتل رّدقنو صرفال وُفاكتب نمؤن نحن

وأنيدلأا قرعلا وأسئجلأا رملعلا نع رظنلأا ضغب ، نيللهؤملم نيحشرملم عيمج عجشن

. هالعا ةروكذملم تابلطتملم اوفوتسا اذا ةفيظولل مدقتال ىلع ، يقرعلا عامتئالال

ةياملال ةسايسو ، انب ةصاخال كولسلال دعاوق ةنودمب مازتلالال أدعتسم حشرملم نوكنأ بجي

. لفظال ةياملال ةسايسو ، يسئجلال شرتلاو كاهتئالال لالغتسالال نم

: ةمهم تاطحال

نوفوتسني ذلأاو ةريصقلا ةمئاقال في نيحجرملم نيحشرملم عم طقف لصاوتال متيس

. تابلطتمالم

28/09/2025 وه ميدقتلل دعوم رخآ